
UCHWAŁA nr VI/ 40 / 07 
Rady Miejskiej śerkowa  
z dnia 27  czerwca 2007 r. 

 
 

 
w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska  dla  Miasta i Gminy śerków  na 
okres 2007 -2010 z perspektywą na lata 2011 - 2014. 
 
 
 
                                                 Na podstawie art. 18   ust. 1 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. – 
Prawo ochrony środowiska   /Dz. U. z 2006 Nr 129, poz. 902 ze zmianami/  oraz z związku z art. 
14 ust. 6 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. o odpadach (Dz. U.  z 2007 r. Nr 39, poz. 251 ) Rada 
Miejska śerkowa uchwala, co następuje: 
 
 
§ 1. Uchwala  się Program Ochrony Środowiska  dla  Miasta i Gminy śerków” na okres  
2007 -2010 z perspektywą na lata 2011 – 2014  stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 
 
 
§ 2.  Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy śerków. 
 
 
§ 3. Traci moc uchwała nr XI /87/ 04 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 24 czerwca 2004 r.  
w sprawie uchwalenia „Programu ochrony Środowiska w zakresie gospodarki odpadami dla 
Miasta i Gminy śerków”. 

 
 
§ 4. Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 
 
        PRZEWODNICZĄCA 
                        Rady Miejskiej śerkowa 
        mgr Barbara Urbańska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
U Z A S A D N I E N I E 

 

do  uchwały nr VI/ 40 / 07 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 27  czerwca 2007 r. 
 

 
w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska  dla  Miasta i Gminy śerków  na 
okres 2007 -2010 z perspektywą na lata 2011 - 2014. 
 
 
 Aktualizacja Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy śerków na okres 2007 – 
2010 z perspektywą na lata 2011 – 2014 związana jest z stworzeniem aktualnych warunków 
niezbędnych do realizacji zadań z zakresu ochrony środowiska. Prawo ochrony środowiska 
nakłada na gminy obowiązek sporządzenia gminnego programu ochrony środowiska oraz jego 
uchwalenia przez radę.  
Przeprowadzenie aktualizacji Programu podyktowane jest wprowadzeniem licznych zmian oraz 
nowych ustaleń zarówno ze strony prawodawstwa Unii Europejskiej jak i prawa polskiego,  
w tym takŜe powstanie nowych wytycznych zawartych w rządowych programach. 
 Z uwagi na powyŜsze kwestie prawne uchwalenie programu jest zasadne. 
 
 
        BURMISTRZ 
                mgr Janusz Jajczyk  
 
 
 
 


